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Mondelinge vraag van mevr. Lederman-Bucquet: gijzeling van een jonge Française. 
 

Mevr. Lederman-Bucquet haalt de tragische feiten aan van een jonge Française op de vlucht die te maken 
kreeg met souteneurschap en gevangen werd gehouden in een kelder in Ukkel.  

 
Hoe kunnen dergelijke toestanden vermeden worden? Het is voor de politie niet altijd eenvoudig om 

contacten te leggen met gemeenschappen in moeilijkheden. Zouden er "grote broers" aangesteld kunnen worden 
die door hun terreinkennis een beter zicht hebben op de underground? Want een dergelijke criminele organisatie 
zou binnen de wijk toch gekend moeten zijn. Kunnen de wijkagenten hierin een rol spelen om dergelijke drama's 
te vermijden? 

 
De burgemeester wil dit drama uiteraard niet minimaliseren maar benadrukt dat dit een uitzonderlijk en 

erg geïsoleerd geval is. Hij heeft lof voor het werk van de politie waarmee hij bijna elke dag in contact staat. Hij 
benadrukt het discrete en efficiënte werk van de wijkagenten waardoor zulke afschuwelijke toestanden maar 
zelden voorkomen. In het algemeen wordt Ukkel minder getroffen door fenomenen van dit type. 

 
Schepen Lambert-Limbosch stelt zich terughoudend op met betrekking tot de bewering van mevr. 

Lederman-Bucquet dat "een dergelijke criminele organisatie binnen de wijk toch gekend zou moeten zijn". Deze 
toespeling treft de inwoners van deze wijk.  

 
Inzake preventie zorgen de straathoekwerkers voor ondersteuning van jongeren, zowel op individueel als 

collectief vlak. Zij stellen zich niet op als "grote broer" of politie-informant. 
 
Mevr. Lederman-Bucquet verduidelijkt dat ze niet wou stigmatiseren en ze betreurt de opmerking van 

schepen Lambert-Limbosch. 


